



MEMBERSHIP APPLICATION FORM

會員申請表格

A. PERSONAL INFORMATION

Name : (English) Mr. / Miss / Ms. / Dr. _____

(Chinese) _____ 先生 / 小姐 / 女士 / 博士

Final year study in MFS 最後修讀年份: _____ Class 班別: _____

Correspondence Address 通訊地址: _____

Telephone Number 電話: (Res. 住宅) _____ (Mobile 流動電話) _____

(Off. 辦公室) _____

E-mail address 電郵地址: _____

ADDITIONAL INFORMATION 其他資料 (OPTIONAL 選擇性填寫)

Company Name 任職機構: _____

Position 職位: _____ Nature of Business 業務性質: _____

B. MEMBERSHIP 會籍

- Life Member 永久會員 Life Entrance Fee 永久會籍會費 HK\$1,000.00
- Ordinary Member 普通會員 Annual Subscription 普通會籍年費 HK\$50.00
- Senior Member 資深會員 Fee exempted (Graduated over 30 years) 豁免會費(畢業逾 30 年)
- Honourary Life Member 名譽永久會員 Fee exempted (by invitation) 豁免會費(被邀請)

C. Declaration 聲明

I hereby agree to abide by the Memorandum & Articles of Association and any rules of the Maryknoll Fathers' School Alumni Limited ("the Alumni"). I understand that the information provided will be kept and used by the Alumni for verification of my eligibility for membership as defined in the Articles of Association of the Alumni and for communication with its members for the purpose of promoting alumni activities. This application will not be considered if the information provided is inadequate or inaccurate. My personal data will be deleted on cessation of membership.

本人在此同意遵守瑪利諾神父教會學校校友會有限公司("校友會")的公司章程大綱及細則和其他規例。本人明白本申請表內的資料將根據校友會於其公司章程細則內關於會員申請作為核對及往後聯絡和推廣活動用途使用。若相關資料欠缺周全或虛報,本申請將不獲考慮。會籍撤銷後,有關資料將被刪除。

Signature of Applicant 申請人簽署: _____ Date 日期: _____

(Enclose herewith

Bank - Cheque No.

/Cash for HK\$

being payment thereof).

NOTE : (a) Data herein provided shall only be used by Maryknoll Fathers' School Alumni Limited pursuant to Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap.486).

註 : 此表格內所有資料將依據個人資料(私隱)條例(第 486 章)原則只供瑪利諾神父教會學校校友會有限公司使用。

(b) Applicant should provide copy documentary evidence of study in Maryknoll Fathers' School (Primary Section / Secondary Section) together with this application form.

申請人須連同此申請表出示就讀於瑪利諾神父教會學校(小學部/中學部)的證明文件複印本。

(c) Annual Subscription should be paid on or before 30th June in each and every year.

會費須於每年六月三十日前繳交。

(d) To notify the Alumni in writing upon changing of correspondence address and/or e-mail address.

更改聯絡地址及/或電郵地址須盡快以書面通知校友會。